
Hierbij twee vragen van Beter voor Rijswijk voor de Raadsvergadering van 2 maart a.s.

1: Ger Kruger

Vorig jaar is aan het College een verzoek gedaan om te onderzoeken om, in navolging van andere 
gemeenten, door o.a. Handhaving boetes te laten uitdelen indien er illegaal afval wordt gestort of 
vuilniszakken worden geplaatst naast de hiervoor bestemde containers. Voort is gevraagd naar de 
mogelijkheid de boetes te fiscalisten zoals ook al gebeurt bij het parkeren waarbij nagelaten wordt te 
betalen. 
De vraag van Beter voor Rijswijk: " hoe staat het met de stand van zaken?". 

2: Carlos Paredes.

Vanwege de toegenomen drukte op de Generaal Spoorlaan. Deze wordt ondermeer veroorzaakt 
door een toename van het verkeer naar en van nieuwbouwwijken in Den Haag. Vorig jaar is aan de 
wethouder gevraagd te onderzoeken welke maatregelen er kunnen worden genomen, zoals onder 
andere van een zebrapad ter hoogte van  Florence Woonzorgcentrum.
De vraag van Beter voor Rijswijk is : "hoe staat het hier mee?",


